

Acceptable Use Policy

This policy governs the lawful, safe, and responsible use of **IMAGYNEX LLC** services and platforms.

1. Lawful Use

All services must be used strictly for lawful purposes in accordance with applicable laws.

2. Prohibited Activities

Users are strictly prohibited from engaging in:

- Fraud
- Forgery
- Extortion
- Privacy violations
- Intellectual property infringement
- Harmful or misleading content

3. System Security

Any attempt to breach, disrupt, or manipulate Company systems, servers, or data is strictly prohibited.

4. Responsibility

Users bear full legal responsibility for any misuse.

5. Suspension Rights

The Company reserves the right to suspend or terminate access immediately upon violation without notice or refund.

6. Reporting

The Company reserves the right to report unlawful activities to legal authorities.

7. Amendments

The Company may modify this policy at any time.

8. Governing Law

This policy shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United States of America.



سياسة الاستخدام المقبول

تهدف هذه السياسة إلى تنظيم استخدام خدمات ومنصات إماجينكس ذ.م.م بشكل قانوني وآمن ومسؤول.

1. الاستخدام القانوني

يجب استخدام جميع خدمات الشركة لأغراض قانونية فقط ووفق القوانين المعمول بها.

2. حظر الإساءة

يمنع استخدام الخدمات لأي نشاط يتضمن:

الاحتيال

التزوير

الابتزاز

انتهاك الخصوصية

انتهاك الملكية الفكرية

نشر محتوى ضار أو مظل

3. أمن الأنظمة

يمنع محاولة اختراق أو تعطيل أو العبث بأنظمة الشركة أو خوادمها أو بياناتها.

4. المسؤولية

يتحمل المستخدم كامل المسؤولية القانونية عن أي استخدام مخالف.

5. حق الإيقاف

يحق للشركة تعليق أو إنهاء الوصول للخدمات فورًا عند أي مخالفة دون إشعار أو استرجاع.

6. التبليغ

تحتفظ الشركة بحق إبلاغ الجهات القانونية المختصة عند وجود نشاط مخالف للقانون.

7. التعديلات

تحتفظ الشركة بحق تعديل هذه السياسة في أي وقت.

8. القانون الحاكم

تخضع هذه السياسة وتُفسر وفق قوانين الولايات المتحدة الأمريكية.

